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2、 與博士論文相關之論文在期刊上發表情形Relevant published journal papers ：
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註：1. 未依規定格式撰寫之博士論文，不得送交本委員會審查。
      The dissertation not written in regular format should not be submitted.

2. 本檢查表及相關資料必須直接送交所長。
      The inspection form and relevant materials should be submitted directly to Chairman.
3. 如博士論文以英文撰寫，則必須附上1~2頁之中文摘要。
  Please append to 1~2 pages of Chinese abstract if the dissertation is written in English.
4. 如相關論文已正式發表請附上抽印本（或影印本），如未正式發表，請附上該期刊之“接受發表”信函以及論文影印本。
  Please append to the copy if the relevant thesis has been published or the accepted letter of journal and the copy of your dissertation without being published.
5. 如篇幅不足，請另紙繕附。
  Please append to additional pages if you need more spaces.
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